
PROTOKÓŁ NR 37/2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 27 listopada 2020 roku.

Posiedzenie komisji trwało 83°TO00

W posiedzeniu udział wzięli: 
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
oraz:

- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
- Ireneusz Zieliński - Kierownik referatu drogownictwa i realizacji inwestycji,
- Rafał Roguski - Starszy inspektor ds. inwestycji.
- Agnieszka Gryglas - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka - zdalnie.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Wnioski do budżetu na 2021 rok;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Wnioski do budżetu na 2021 rok.

Członkowie komisji zapoznali się z następującymi wnioskami do budżetu na 2021 rok:

• podanie dot. zabezpieczenia w budżecie gminy na rok 2021 środków pieniężnych na 
budowę drogi Gminnej w miejscowości Guzowatka o numerze ewidencyjnym 242, 
o długości 3000 m.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• podanie dot. zabezpieczenie w budżecie na rok 2021 środków pieniężnych na budowę 
drogi Gminnej w miejscowości Guzowatka o numerze ewidencyjnym 242, o długości 
300 m.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek złożony przez mieszkańca Laskowa o zapewnienie dojazdu do działki.

Komisja uda się w teren celem weryfikacji.



• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok na wybudowanie oczyszczalni 
ścieków przy Szkole Podstawowej w Józefowie.

Komisja jednogłośnie nie przyjęła przedstawionego wniosku.

• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok wybudowanie dwóch słupów na 
ulicy Klonowej.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok wybudowanie zatoki autobusowej 
w Józefowie na ulicy Warszawskiej wraz z wymiana wiaty przystankowej.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek złożony przez Sołtys Józefowa w sprawie zabezpieczenia środków 
w budżecie na 2021 rok dotyczącego opracowania dokumentacji projektowej oraz 
wykonania podziałów nieruchomości do przeprowadzenia inwestycji ulicy Cichej oraz 
Spokojnej.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2021 rok środków na wykonanie 
ostatniego etapu chodnika w miejscowości Karpin ul. Mazowiecka.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o wybudowanie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w miejscowości 
Małopole na ul. Polnej i Wspólnej.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie celem głębszej analizy i zajęcia 
ostatecznego stanowiska w 2021 roku.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2021 rok funduszy na projekt 
chodnika od szkoły do granicy z Głuchami, odcinek ok. 900 mb.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

O godz. 900 posiedzenie komisji opuścił pan Grzegorz Wójcik.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na 
wykonanie podziałów nieruchomości pod kątem przebudowy drogi gminnej ul. 
Wąska.

Komisja wnioskuje o ponowne przeanalizowane tego wniosku po konsultacji z Patrycja 
Piotrowską.



• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na projekt 
oraz wykonanie chodnika wraz z modernizacją oświetlenia ulicznego w ciągu drogi 
powiatowej w miejscowości Ostrówek.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na 
dokończenie powierzchniowego utrwalenia istniejącej nawierzchni drogi z destruktu 
asfaltowego ( osiedle pod lasem) w miejscowości Ludwinów.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na 
wykonanie nakładki asfaltowej na drodze powiatowej w miejscowości Ludwinów do 
skrzyżowania w Józefowie w kierunku Kowalichy.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na 
wykonanie chodnika wraz z oświetleniem ulicznym w ciągu drogi powiatowej 
Ostrówek - Kołaków.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na montaż 
lamp oświetlenia ulicznego na istniejących słupach oświetleniowych w miejscowości 
Ludwinów w ilości 4 szt., wykonanie linii oświetlenia ulicznego wraz z montażem 
lamp oświetlenia ulicznego na odcinku drogi powiatowej w miejscowości Ludwinów 
- Kowalicha.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2021 rok środków finansowych na 
wykonanie wyniesienia skrzyżowania na drodze powiatowej Józefów - Kuligów - 
Czarnów - Ludwinów.

Komisja przyjęła przedstawiony wniosek jednogłośnie.

Ad. 3 Sprawy różne.

W sprawach różnych poruszono następujące tematy:

- wyjazdu z kopalni w Józefowie. Odpowiedzi udzieliła pani Edyta Wójcik odczytując zapis 
o ilości wyjeżdżających samochodów z terenu kopalni.

- w sprawie lamp ledowych przy trasie S8.

- w sprawie chodnika w Działach Czarnowskich.



Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji - Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Wójcik Grzegorz.

Zaręba Edyta


